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Revidert kraftfondsbudsjett 2017  

 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Årsbudsjettet 2017 for Masfjorden kraftfond vert justert og vedtatt slik; 

 

 

Saksopplysningar: 

Bakgrunn 
Kraftfondsrekneskapen 2016 viser ein del unytta midlar, og i samsvar med tilråding til kraftfondstyret 
og vedtak gjort av Kommunestyret i møte den 4.5.2017 vert kraftfondsbudsjettet for 2017 justert.  



  

 

Fakta 

 

 



 

Vurdering 

Saker handsama og innstiling frå kraftfondstyret og vedtak i Kommunestyret april/mai var basert på 
at det var ein del unytta midlar frå 2016 som var tenkt innarbeidd i revidert kraftfondsbudsjett. 
Denne saka formaliserar og justerer budsjettet etter dei føringane og drøftingane, og med følgjande 
framlegg til budsjettendringar kraftfondsbudsjettet 2017;   

 

Med desse budsjettendringane vil ein ha kr. 290.000 til fordeling for resten av 2017 til 
næringsføremål.  

Konklusjon 
Kraftfondsbudsjettet vert revidert i tråd med denne saksutgreiinga og framlegg til vedtak.  

 

  

Kraftfondsstyret - 009/2017 

 

KRFT - behandling: 

Ordførar Karstein Totland (H) orienterte kort og saka vart drøfta. 
Framlegg til vedtak vart samrøystes tilrådd til kommunestyret. 
 

 

KRFT - vedtak: 

Årsbudsjettet 2017 for Masfjorden kraftfond vert justert og vedtatt slik; 



 

 

 

Kommunestyret - 048/2017 

 

KS - behandling: 

Ordførar Karstein Totland (H) orienterte kort og saka vart drøfta. 
 
Jon Hope (KrF) sette fram følgjande framlegg til vedtak: 
 

ny post i budsjettet:  Ungdomsråd                 kr   10 000 
Sertifikatordninga auka får kr 10 000 til   kr   30 000 
Frie fondsmidlar minka til     kr 760 000 

 
Rådmannen sa at med den kursinga som ein la opp til i samband med sertifitakatordninga, ville støtta 
kome til utbetaling først i år 2018. Sak om Ungdomsrådet kjem i neste møte med sikte på oppstart i 
2018. Dette vil då vere finansiert gjennom budsjettet for neste år. 
 
KrF trakk sitt framlegg.  
 
Egil Kvingedal (V) stilte spørsmål om samarbeidet med GMU når det gjeld elevbedrift og 
grundercamp. Rådmannen sa at ein skulle invitere GMU til å orientere kommunestyret om deira 
arbeidet. Skifte av dagleg leiar i GMU gjer at arbeidet med grundercamp vart utsett 
 
Oppvekstleiar Alf Strand orienterte om arbeidet som er gjort for å etablere eit ungdomsråd i 
kommunen: 
 

Rådmannen har sett på spørsmålet om ungdomsråd på nytt. Kommunestyret er tidlegare 
orientert om at det viser seg vanskeleg å legga arbeidet som koordinator for ungdomsrådet til ein 
av dei tilsette i MOT utan å frigjera dei for deler av den jobben dei elles har i kommunen. 
 



Rådmannen meiner det er viktig at ungdomsråd blir etablert på nytt. Ein tenkjer seg at ein kan 
setja saman eit ungdomsråd med t.d. to representantar frå kvar skule. I startfasen kan desse to 
utnemnast frå elevrådet på kvar skule, men når arbeidet i rådet er kome skikkeleg i gang, må 
ungdomsrådet sjølv avgjera korleis representantane skal veljast. Det mest demokratiske er at dei 
blir valde mellom ungdomsskuleelevane på kvar skule der alle elevane på ungdomssteget har 
røysterett. I denne omgang tenkjer ein ikkje å ta med ungdommar i alderen 16-19 år. 
 
Kommunestyret må vedta retningslinjer for arbeidet i ungdomsrådet. I praksis kan det gjerast slik 
at kommunestyret vedtek mellombels retningsliner slik at ungdomsrådet kan komma i gang med 
arbeidet sitt. Etter ein prøveperiode kan retningslinjene evaluerast av ungdomsrådet og evt. 
endrast. 
 
Rådmannen set av administrativ ressurs til ein kontaktperson som får i oppgåve å ta seg av og leia 

arbeidet i ungdomsrådet. 
 
Rådmannen legg fram sak for kommunestyret i møtet 30.oktober slik at arbeidet med å etablera 
eit ungdomsråd i Masfjorden kan komma i gang over nyttår. 

 
 
 
Saka vart utsett til etter sak 049/2017 og 050/2017. 
 
Etter vedtak i ovannemnde saker gjorde rådmannen følgjande framlegg til endring i framlegg til 
vedtaket: 
 

tilrettelegging bustadføremål blir juster frå 400 000 til 350 000 
fri fondsmidlar til fordeling blir justert frå 790 000 til 840 000 

 
Framlegg til vedtak frå kraftfondstyret med endringa frå rådmannen vart samrøystes vedteke. 
 

 

KS - vedtak: 

Årsbudsjettet 2017 for Masfjorden kraftfond vert justert og vedtatt slik; 



 
 
 

 

 

 


